
Protokół Nr LXV/2023
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 21 grudnia 2023 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego

Godzina rozpoczęcia: 14:14

Godzina zakończenia: 17:09

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Zastępca Burmistrza M. Wołczyk,

- Skarbnik Gminy M. Grzesik, 

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Kierownik MGOPS K. Cisakowska-Brożek, 

- Dyrektor ZCK M. Geroń,

- Główna Księgowa Urzędu L. Nowak, 

- Sekretarz Gminy R. Śledź, 

- Radną Młodzieżowej Rady Miejskiej I kadencji S. Paszek, 

- Prezes ZUK i ZGO J. Andryszczak,

- Naczelnik WGNiR M. Wereśniak,

- Sołtysi

 

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  LXV  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

Głos  zabrał  Prezes  J.  Andryszczak  i  podziękował  za  współpracę  w  związku  z  przejściem  na

emeryturę. 

Burmistrz również podziękował i życzył wszystkiego najlepszego w życiu prywatnym. 



14:36 – spotkanie opuścił p. J. Andryszczak 

Burmistrz poinformował o nowo-powołanym prezesie spółek od 1 stycznia 2024 r., którym został

p. M. Wereśniak.

Pan Marek Wereśniak podziękował za obdarzenie go zaufaniem i obiecał dbać o wizerunek miasta

jak najlepiej. Złożył także życzenia świąteczne. 

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego

uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w  zakresie  dożywiania  dla  osób  objętych  wieloletnim

rządowym  programem  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  na  lata  2024-2028  w  formie  posiłku,

świadczenia  pieniężnego  w  postaci  zasiłku  celowego  na  zakup  posiłku  lub   żywności  albo

świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  oraz  określenia  zasad  zwrotu

wydatków w zakresie dożywiania w formach wyżej określonych dla osób objętych tym Programem.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania

oraz  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od  opłat, jak również trybu ich pobierania oraz

szczegółowych  warunków  przyznawania,  wymiaru  i  zakresu  usług  sąsiedzkich,  sposobu  ich

rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług. 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I

półrocze 2024 roku.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Ziębice ze Stowarzyszenia Gmin

Polskich Euroregionu Glacensis. 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr 276/VIII/2021 z dnia 25 marca

2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację

zadania pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków – etap II”.



10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 168/VIII/2020 Rady Miejskiej w

Ziębicach z  dnia 27 lutego 2020 r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej  dla Województwa

Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385 w

zakresie  poprawy  bezpieczeństwa  ruchu  drogowego  ul.  Wojska  Polskiego  –  ul.  Wałowa  –  ul.

Zamkowa w Ziębicach” - roboty budowlane.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ziębice na

lata 2024-2042:

a) odczytanie projektu uchwały,

b) odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały,

c) opinia Komisji Budżetowej,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwały.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2024 rok:

a) odczytanie projektu uchwały,

b) odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały,

c) opinie i wnioski Komisji stałych Rady,

d) stanowisko Burmistrza wobec opinii i wniosków Komisji,

e) przedstawienie autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały,

f) dyskusja,

g) przyjęcie autopoprawki,

h) podjęcie uchwały.

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady.

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków zapytała czy ktoś wnosi uwagi lub zmiany. 

Burmistrz Ziębic złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał ws.: 

* ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023,

*  wprowadzenia zmian w budżecie na 2023 rok.

 

→ Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws.  ustalenia wydatków niewygasających

z upływem roku budżetowego 2023.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad. 

→ Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws.  wprowadzenia zmian w budżecie na

2023 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek po zmianach.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego

uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w  zakresie  dożywiania  dla  osób  objętych  wieloletnim

rządowym  programem  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  na  lata  2024-2028  w  formie  posiłku,

świadczenia  pieniężnego  w  postaci  zasiłku  celowego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  albo

świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  oraz  określenia  zasad  zwrotu

wydatków w zakresie dożywiania w formach wyżej określonych dla osób objętych tym Programem.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MGOPS K. Cisakowska-Brożek.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 614/VIII/2023 ws. podwyższenia

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla



osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028 w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku

lub  żywności  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  oraz

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formach wyżej określonych dla

osób objętych tym Programem.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania

oraz  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od  opłat, jak również trybu ich pobierania oraz

szczegółowych  warunków  przyznawania,  wymiaru  i  zakresu  usług  sąsiedzkich,  sposobu  ich

rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MGOPS K. Cisakowska-Brożek.

Radny J. Koprowski zapytał jaka była stawka w zeszłym roku?

Kierownik MGOPS K. Cisakowska-Brożek odpowiedziała,  że nie pamięta dokładnej  kwoty,  ale

różnica była bardzo niewielka. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 615/VIII/2023 ws. określenia

szczegółowych  warunków  przyznawania  oraz  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla

osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub

całkowitego  zwolnienia  od   opłat,  jak  również  trybu  ich  pobierania  oraz  szczegółowych

warunków  przyznawania,  wymiaru  i  zakresu  usług  sąsiedzkich,  sposobu  ich  rozliczania

i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług. 

14:49 – wyszedł Radny J. Sobol

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I

półrocze 2024 roku.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Jaźwiec.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 616/VIII/2023 ws. zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 roku.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Ziębice ze Stowarzyszenia Gmin

Polskich Euroregionu Glacensis. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza M. Wołczyk.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 617/VIII/2023 ws.  wystąpienia

Gminy Ziębice ze Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Glacensis. 

14:56 - wrócił Radny J. Sobol

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr 276/VIII/2021 z dnia 25 marca

2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację

zadania pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w m. Henryków – etap II”.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  618/VIII/2023  ws.  zmiany

uchwały nr 276/VIII/2021 z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej

dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej

nr 395 w m. Henryków – etap II”.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 168/VIII/2020 Rady Miejskiej w

Ziębicach z  dnia 27 lutego 2020 r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej  dla Województwa

Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385 w

zakresie  poprawy  bezpieczeństwa  ruchu  drogowego  ul.  Wojska  Polskiego  –  ul.  Wałowa  –  ul.

Zamkowa w Ziębicach” - roboty budowlane.



Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  619/VIII/2023  ws.  zmiany

uchwały nr 168/VIII/2020 Rady Miejskiej w Ziębicach z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385 w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu

drogowego  ul.  Wojska  Polskiego  –  ul.  Wałowa  –  ul.  Zamkowa  w  Ziębicach”  -  roboty

budowlane.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku

budżetowego 2023.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

Radna A. Sobków zapytała z jakiego powodu te terminy są przesunięte.

Burmistrz  odpowiedział,  że  w  przypadku  Niedźwiednika,  ul.  Spacerowej  i  ul.  Sportowej  –

przedłużające się uzgodnienia dokumentacji, przebudowa ul. Kolejowej – dokumentacja projektowa

na dodatkowe prace. Przesunięcia wynikają z przedłużających się procedur.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 620/VIII/2023  ws.  ustalenia

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2023 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

Radny  W.  Iskra  powiedział,  że  ostatnio  zwiększano  dotację  dla  ZCK  wysoką  kwotą  i  wtedy

Burmistrz zapewniał, że to już koniec, a dziś dotacja na kolejną kwotę. 

Burmistrz Ziębic odpowiedział, że dzisiejsza dotacja 4,5 tys. zł ma związek z zamknięciem budżetu

ZCK i rozliczeniem projektu czytelniczego (dofinansowanego).



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  621/VIII/2023  ws.

wprowadzenia zmian w budżecie na 2023 rok.

15:18 – przerwa, w przerwie odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej

15:38 – koniec przerwy

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ziębice na

lata 2024-2042:

a) odczytanie projektu uchwały,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

 

b) odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały,

Opinię XIII/127/2023 odczytała Skarbnik Gminy M. Grzesik.

 

c) opinia Komisji Budżetowej,

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

 

d) dyskusja,

Radna A.  Sobków zapytała  w jakim stopniu  prognoza  zapewnia  w kolejnych latach  swobodną

gospodarkę finansową i realizację kolejnych nowych inwestycji. 

Burmistrz Ziębic odpowiedział, że projekt WPF-u został oceniony jako bardzo ostrożny, będzie to

czas  do  spłacania  zobowiązań,  ale  głównym  założeniem  jest  też  nie  blokowanie  możliwości

inwestycji  z dofinansowaniem zewnętrznym – głównie ze środków unijnych. 

e) podjęcie uchwały,

 Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 622/VIII/2023 ws.  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Ziębice na lata 2024-2042.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2024 rok:

Burmistrz przedstawił prezentację omawiającą najważniejsze punkty i plany z projektu budżetu.



a) odczytanie projektu uchwały,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

 

16:17 – wyszedł Radny J. Sobol

b) odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały,

Opinię XIII/128/2023 odczytała Skarbnik Gminy M. Grzesik.

16:25 – wrócił Radny J. Sobol

c) opinie i wnioski Komisji stałych Rady,

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

 

d) stanowisko Burmistrza wobec opinii i wniosków Komisji,

e) przedstawienie autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały,

Projekt autopoprawki przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

 

f) dyskusja,

Radny W. Iskra zapytał  o limit  zaciągania przez Burmistrza zobowiązań do 7 milionów zł bez

konieczności podejmowania uchwały – dlaczego upoważnienia na aż taką kwotę? Radny zapytał

także o tę deklarację, że jeśli pojawią się możliwości finansowe, to będzie można kupić samochód

dla którejś  jednostki  OSP – natomiast  w budżecie  nie  ma na ten cel  ani  1 zł  –  czy Burmistrz

przewiduje w ogóle takie zakupy. 

Na  pierwsze  pytanie  Burmistrz  odpowiedział,  że  będzie  to  potrzebne  do  zadań/płatności

związanych  z  budową  hali  widowiskowo-sportowej.  Co  do  drugiego  pytania  –  co  najmniej  7

pojazdów powinno zostać wycofanych z udziału w akcjach ratowniczo-gaśniczych,  do tej  pory

udało się zakupić 4 nowe pojazdy,  wsparcie będzie udzielane dalej,  ale potrzebne są konkretne

informacje  o  chociażby  poziomie  dofinansowania  z  ministerstwa,  gmina  zaproponowała  3

jednostki, ale decyzje podejmuje Zarząd PSP. 

Radny M. Jaźwiec zapytał o inwestycję „remont alei cmentarnej w Ziębicach” i czy brany jest pod

uwagę remont uliczki pomiędzy murem cmentarza a boiskiem szkolnym, który prowadzi do tzw.

starej części cmentarza. 

Burmistrz odpowiedział, że tak - z zachowaniem istniejącego drzewostanu. 



Radna A. Sobków zapytała jakie będą realne wpływy do systemu gospodarowania odpadami i czy

urząd planuje podjąć jeszcze jakieś kroki, aby poziom wpłat był większy.

Skarbnik Gminy M. Grzesik odpowiedziała, że kwot z wpływów nie będzie wiele wyższa niż ta

z obecnego roku i na pewno gmina będzie musiała dopłacić. Urząd swoje działania zaczyna od

przypomnienia pisemnego o zaległościach kończąc na wpisie na hipotekę. 

Radna A. Sobków zapytała także o Ziębicką Komunikację Autobusową – czy wszystko jest już

gotowe i od 2 stycznia ruszy bez przeszkód. 

Burmistrz odpowiedział, że sprawy finansowe są wszystkie dograne, prace organizacyjne jeszcze

trwają,  trwają spotkania informacyjne w szkołach,  ale 2 stycznia komunikacja  ruszy.  Burmistrz

wyjaśnił też sytuację uczniów dojeżdżających do szkół w Ząbkowicach Śląskich. 

Radna A. Sobków zapytała Burmistrz widzi jakieś zagrożenia dla budżetu 2024?

Burmistrz odpowiedział, że na ten moment niepokojące jest wolne uruchamianie środków unijnych.

Kolejne  zagrożenie  to  wzrost  wynagrodzeń  i  płacy  minimalnej,  wynagrodzeń  dla  nauczycieli.

Burmistrz powiedział, że budżet jest bardzo ostrożny i wymaga oszczędności.

g) przyjęcie autopoprawki,

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę. 

h) podjęcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  623/VIII/2023  ws.  budżetu

gminy na 2024 rok.

15. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najważniejsze informacje. 

Radny W. Iskra zapytał o spotkanie z inwestorem chętnym do zakupu działki.

Burmistrz odpowiedział, że działka została sprzedana, natomiast szczegóły na prośbę inwestora nie

zostaną póki co ujawnione.



16. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  A. Sobków poinformowała o podjętych działaniach w przerwie

między sesjami.

Podziękowała  za  wszystkie  życzenia  świąteczne  i  sama w imieniu  całej  Rady również  złożyła

wszystkim życzenia bożonarodzeniowe. 

17. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny M. Kuriata poprosił o uszczelnienie okien na sali MDS, w której odbywają się sesje.  

Radny J. Sobol przypomniał o lampie na pl. Strażackim.

Radny M. Jaźwiec zwrócił uwagę, że broszura z rozkładem jazdy przekazana mieszkańcom jest

zbyt mała i nieczytelna. 

Burmistrz odpowiedział, że weźmie to pod uwagę. Dodał, że będzie też specjalna strona Ziębickiej

Komunikacji Miejskiej oraz aplikacja.

Radny M. Kuriata pochwalił firmę, która wykonywała ul. Paczkowską. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  ta  inwestycja  miała  inny charakter  niż  pozostałe,  nie  mierzyła  się

z infrastrukturą podziemną. 

18. Zamknięcie sesji.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  LXV  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


